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Przewodniczący Rady Miejskiej
w Pabianicach

   dot. zapytanie radnego Włodzimierza Stanka w sprawie tegorocznych Dni Pabianic.

W  związku  kosztami  jakie  poniósł  Włókniarz  na  rekultywację  boiska  bocznego
po organizacji imprezy w poprzednich latach zdecydowano o zmianie lokalizacji Dni Pabianic.

Przy  wyborze  miejsca  wzięto  pod  uwagę  zabezpieczenie  terenu,  miejsc  parkingowych
i logistykę. Nie bez znaczenia jest fakt, że z tytułu wynajmu terenu na organizację Dni Pabianic
w 2022r. nie poniesiono żadnych kosztów.

Prezydent Miasta Pabianic

   Grzegorz Mackiewicz


